

ថ្ងៃទី5 ខែមេសា ឆ្នាំ2021

ស្នើសុំក្រុមគ្រួសារទាំងអស់។

នៅថ្ងៃអង្គារ ទី6 ខែមេសា មណ្ឌលសិក្សាធិការនឹងបើកដំណើរការជ្រើសរើសកម្មវិធីសិក្សាដំណាក់កាលទីII របស់ខ្លួន ដែលអនុញ្ញាតឱ្យក្រុមគ្រួសាររបស់សិស្សដែលរៀនថ្នាក់ទី3 ដល់ថ្នាក់ទី5 និងសិស្សដែលមានតម្រូវការស្នាក់នៅក្នុងផ្ទះដែលរៀនថ្នាក់ទី6 ដល់ថ្នាក់ទី8 មានឱកាសបានជ្រើសរើសយកការសិក្សាបែបចម្រុះនៅក្នុងឆ្នាំសិក្សានេះ។ ការស្នាក់នៅសិស្សនៃការជ្រើសរើស បិទបញ្ចប់នៅថ្ងៃអង្គារ ទី13 ខែមេសា។

ក្រុមគ្រួសារនៅក្នុងដំណាក់កាលទីII នឹងអាចជ្រើសរើសបានរវាងកម្មវិធីសិក្សាបែបចម្រុះ និងកម្មវិធីសិក្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថល 100% គឺមួយណាដែលល្អបំផុតដោយពិចារណាទៅលើតម្រូវការកូន និងគ្រួសាររបស់អ្នក។ ប្រសិនបើអ្នកជ្រើសរើសការសិក្សាបែបចម្រុះ កូនរបស់អ្នកនឹងត្រូវផ្ទេរទៅកាន់ការសិក្សារួមបញ្ចូលគ្នារវាងការសិក្សានៅសាលារៀនដោយផ្ទាល់និងការសិក្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថលរៀនរាល់សប្តាហ៍ ដោយផ្អែកលើកាលវិភាគដែលបានកំណត់ ចាប់ផ្តើមពីសប្តាហ៍ថ្ងៃចន្ទ ទី26 ខែមេសា ឆ្នាំ2021។ កាលវិភាគទាំងនេះត្រូវបានបង្កើតឡើងដើម្បីកំណត់ដោយសុវត្ថិភាពនូវចំនួនសិស្សនៅក្នុងសាលារៀនប្រចាំថ្ងៃនីមួយៗ និងជួយរក្សាការរក្សាកម្លាំងសង្គមនៅគ្រប់ទីកន្លែងសាលារៀនបានពេញមួយថ្ងៃ។

ខ្ញុំសូមលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកមើលវីដេអូទាំងនេះស្តីពី [ការត្រឡប់ទៅសាលារៀនវិញដោយសុវត្ថិភាព](#) និង [សាលារៀនដែលមានអនាម័យ និងល្អចំពោះសុខភាព](#) និងចូលទៅកាន់គេហទំព័រ [philasd.org/aes](http://philasd.org/aes) ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពីកម្រិតសុវត្ថិភាពជាច្រើនកម្រិតដែលយើងបានរៀបចំរួចរាល់ ដើម្បីការពារសុខភាព និងសុខុមាលភាពរបស់អ្នកទាំងអស់គ្នានៅក្នុងសាលារបស់យើង។ ប្រសិនបើអ្នកនៅមានសំណួរ អ្នកអាចទូរសព្ទមកខ្សែទូរសព្ទបន្ទាន់របស់យើងសម្រាប់គ្រួសារដែលនិយាយភាសាអង់គ្លេស តាមរយៈលេខ 215-400-5300 ពីថ្ងៃចន្ទដល់ថ្ងៃសុក្រ ចាប់ពីម៉ោង 8 ព្រឹក ដល់ម៉ោង 4:30 ល្ងាច។ ខ្សែទូរសព្ទបន្ទាន់ជាភាសាផ្សេងទៀតអាចរកបាននៅ [ទីនេះ](#)។

ត្រូវប្រាកដថាអ្នកពិនិត្យមើលអ៊ីម៉ែលនៅថ្ងៃអង្គារ ថ្ងៃអង្គារ ទី6 ខែមេសា សម្រាប់កំណត់ទៅកាន់ការស្នាក់នៅសិស្សនៃការជ្រើសរើសកម្មវិធីសិក្សា។ អ៊ីម៉ែលនឹងត្រូវបានផ្ញើមកពី [portal-notification@philasd.org](mailto:portal-notification@philasd.org) ក្រោមចំណងជើងកម្មវត្ថុថា "មណ្ឌលសិក្សាធិការនៃទីក្រុង Philadelphia - ការជ្រើសរើសកម្មវិធីសិក្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថលពេញលេញ និងការសិក្សាបែបចម្រុះ។" ប្រសិនបើអ្នកមិនទទួលបានអ៊ីម៉ែលទេនោះ សូមពិនិត្យមើលប្រអប់សារ spam ឬ jun k របស់អ្នក។ អ្នកក៏អាចទូរសព្ទទៅកាន់សាលារៀនរបស់កូនអ្នកដោយផ្ទាល់បានផងដែរ ដើម្បីចុះឈ្មោះចូលការសិក្សាបែបចម្រុះ។ ប្រសិនបើអ្នកមិនបានឆ្លើយតបត្រឹមថ្ងៃទី13 ខែមេសា ទេនោះ កូនរបស់អ្នកនឹងបន្តស្ថិតនៅក្នុងការសិក្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថល 100% ដដែល។ គ្រួសារដែលជ្រើសរើសការសិក្សាបែបចម្រុះ នឹងត្រូវបានសាលារៀនកូនរបស់ពួកគេទាក់ទងនៅត្រឹមថ្ងៃទី19 ខែមេសា ពាក់ព័ន្ធនឹងជំហានបន្ទាប់។ ដូចសព្វដងដែរ ក្រុមគ្រួសារដែលជ្រើសរើសការសិក្សាបែបចម្រុះអាចត្រឡប់ទៅការសិក្សាតាមប្រព័ន្ធឌីជីថល 100% បានគ្រប់ពេល។

សូមអរគុណសម្រាប់ភាពជាដៃគូរបស់អ្នក ស្របពេលដែលយើងព្យាយាមបំពេញតម្រូវការការសិក្សាដែលកំពុងតែបន្តរបស់កូនអ្នក។

ដោយសេចក្តីគោរពរាប់អាន

ក្រុមការងារផ្នែកទំនាក់ទំនង SDP